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Sayın Başkanlarım, 

Bildiğiniz üzere; 1 Ekim tarihli SUT ile başlayan ve basında da büyük yer alan olaylar 

sonucunda 14 Ekim tarihinde yapılan bazı değişikliklerle bir kısım sorunların çözümüne 

yönelik adımlar atılmış ancak yeterli olmamıştır. Sektörün tümünü ilgilendiren bütün 

sorunları ele almak ve çözüm üretmek amacıyla birlikte hareket ederek başladığımız çalışma 

ile aşağıdaki sonuçlara ulaşılmıştır. 

 15 Ekim toplantımız sonucunda yoğun çalışmalarınızla ekteki metinler hazırlanmıştır. 

Dün gece sizlere ilettiğimiz rapor içeriğine sadece bir maddelik ekleme yapılmış ve 

Ek-3A  listelerindeki sorunlar da raporumuza eklenmiştir. 

 Gerek raporumuzun Kamu bürokrasisine,  gerekse basın bülteninin basın 

kuruluşlarına ulaştırılması ve bu eylem planının hızlı bir biçimde hayata geçirilmesi 

konusunda ortak bir karar verilmiştir. 

 Bugün tüm STK başkanlar heyeti olarak, 16.Ekim sabah kahvaltıda SGK GSS Genel 

Müdürü Sayın İsmet KÖKSAL ve D.Başkanı arkadaşları ile birlikte olunmuş  ve 

sözlü olarak raporumuzda özetlenen tüm sorunlar karşılıklı görüşülmüş ve raporumuz 

kendilerine de elden sunulmuştur. 

 Talep ettiğimiz 4 ana başlıkla ilgili sonuçlar aşağıdaki gibidir: 

1. Serbest kodlu ürünler: Bunlarla ilgili hastanelerin ellerindeki stokları bitirmesi 

için 6 ay daha süre verileceğini ve bu kapsama giren ürünlerin listesini Kamu 

Hastane Birliğinden talep ettiklerini bildirdiler. 

2. Onkoloji branşındaki robot uygulamaları gibi serbest kodlu ürünlerin durumu 

için ilgili firmalarla ayrıca toplantı yapacaklarını belirttiler. 

3.  Fiyatı Düşmüş ürünlerle ilgili sorunlar; bu konuda sektörde elini taşın altına 

koyacak diyorlar. Hastane şartnamelerindeki stok ve ileride teslim edilecek 

mallar için de düşük fiyat uygulaması zorunluluğu için bu riski bilerek ihaleye 

girdiniz diyorlar. Bu konuda çalışmaya devam etmemiz gerekiyor. 

4. EK-3 ve EK-3A ile ilgili sorunlar: İlgili kişilere sözlü ilettik, bakacaklar. 

 Genel Müdür İsmet bey tarafından T. Kamu Hastaneleri Kurumu ile yazışma 

yapmakta oldukları ve hastane stokları konusunda bilgi istedikleri ifade edilmesi 

üzerine hemen TKHK Başkan Yardımcısı Sayın Fuat Kantarcı’dan randevu talep 

edilmiş ve  tüm STK başkanlar heyeti olarak makamında ziyaret edilmiştir.  

Kendisinden SGK GSS ile olan bilgi alış veriş sürecinin yeni tamamlandığı hakkında 

bilgisi alınmıştır. Bizim önümüzde de yukarıda belirtilen liste için tüm Serbest kodlu 

ürünlerin 1 Nisan 2015 e kadar ödenmesi konusunda SGK ya yazı hazırlamışlardır. 

Böylece daha önceden sözleşmesi yapılmış ve hastane stoklarındaki malzemeler 

envanteri bilgisi derlenerek  , makul bir süre için 1 Ekim SUT’tan önceki fiyatların 



uygulanabilmesi konusunda başlatılan bu çalışmadan da olumlu bir karar beklentimiz 

hasıl olmuştur. 

 Bu hızlı olumlu ifadeler sonrası, hazırlanan basın bildirimizin basına dağıtılması ve 

basın duyurusu şeklindeki hareket seçeneklerimizi, bu kararların hayata geçmesini 

bekleyerek, bir süre beklemeye almaya karar verilmiştir.  

Bu hızlı yaşanan süreçte; 1 Ekimde sektörümüzün karşı karşıya bırakıldığı olumsuz durumun, 

farklı yol ve yöntemlerle yaşanan girişimlerle hızlı bir şekilde ortadan kalkarak, düzeltici bazı 

olumlu gelişmelere yol açacağı beklentilerimiz oluşmuştur. 

Makul olan taleplerimizin karşılanarak olumlu gelişmelerin en kısa zamanda gerçekleşmesi 

için yürütülen yoğun çalışmalarda en önemli nokta ise, tüm sektörümüzün tek ses, tek yürek 

şeklinde birlikte hareket etmesi ve sonuçta ortak bir karara istisnasız oy birliğiyle imza 

atmasıdır. Güçlü ortak sesimizin kamu otoritesinde karşılık bulduğu izlenimi memnuniyetle 

gözlenmiştir. 

Beklentimiz, düzeltici kararların, genelgelerin en kısa zamanda yayımlanarak mağduriyetlerin 

acilen giderilmesidir. 

Ancak kurumlarla yapılan ikili görüşmelerde herkesin bir şekilde birbirinden şikayetçi 

olduğu, tek sorunun fiyat olmadığı ve bir çok şeyin artık kilitlenme noktasına geldiği 

anlaşılmıştır.  Esasında tüm sorunlarımızı kapsayacak şekilde belki kurumları da tek tek 

yanımıza alarak daha üst merciler nezdinde çalışma yapılması zaruri görünmektedir. 

Bu sonuca ulaşılmasına, kurumsal olarak katkı verilmesini sağlayan, çok değerli  

Sivil Toplum Örgütlerimiz;  ARTED , ORDER, SADER, TÜDER,  

Derneklerimiz;  ÇUMED, DOMED,  EGEDER, GASİD, İMDER, MASSİAD 

Başkan ve yöneticilerine ve tüm meslektaşlarımıza, tüm emek ve katkıları nedeniyle, 

sektörümüz adına teşekkürlerimizi sunarız. 

 

Saygılarımızla, 

Toplantı Organizasyon Komitesi 

 TÜMDEF ve SEİS Yönetim Kurulu Başkanlıkları 


